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les circumstàncies actuals i que es presentí a la 
propera Assemblea.

El Dr. Vila Abadal diu que no està conforme 
amb el Dr. Taxonera perqué aixó implicaría un 
nou ajornament que representaría haver perdut 
el temps esmergat en els treballs fets fins ara i 
refredaria els entusiasmes.

Torna a parlar el Dr. Taxonera que diu que 
l’ajornament és necessari perqué for^osament 
s’han de fer nous estudis i nous cálculs, puix els 
primitius han variat amb aquest temps i insisteix 
perqué es dongui un vot de confianza al Consell 
per a que nomeni a qui li sembli per fer el pro- 
jecte i sotmetre’l a l’Assemblea ordinària próxi
ma, continuant els treballs de la subscripció .pro
visional.

L ’Asemblea aprova el criteri del Dr. Taxonera 
i atorga el vot de confianza al Consell.

Es llegeix una proposició que firmen els Drs. 
A. Andreu, A. Oteyo, L  Llatjós, E . Bonnin, F . 
X . Oms, Parellada, G. Mas Puig, i que diu:

“L ’Assemblea acorda:

Primer. Que veuria amb profunda simpatía la 
incorporado deis metges de Balears al Sindicat 
de Metges de Catalunya.

Segon. Deixar a l’arbitri del Consell tot el re- 
ferent a propaganda i gestions conduents a 
aquesta finalitat.

Barcelona, 28 novembre de 1926.”

Posada a discussió, és aprovada per unanimitat.
Es presenta una proposició firmada pels Drs. 

F. Roseli, R. Taxonera i E . Pujol, que diu:

“ Els sotafirmants tenen l’honor de posar a la 
consideració de l’Assemblea de Delegats del Sindi
cat de Metges de Catalunya la situado especialíssi- 
ma en qué queden els companys que formaven el 
Consell i que han estat processats per suposats de- 
lictes de coacció. Prou sabem nosaltres que el Sin
dicat ha actuat sempre dintre de la Ilei i guiat a 
tothora per un esperii de la més rigurosa ética i 
companyonia professional, mes és un fet de tots 
conegut que el procés segueix els seus trámits i 
que a tots convé que quedi ben palés que l’ac- 
tuació d’aquells companys fou guiada per senti- 
ments gens punibles.

Ais que resten fora del Consell ha de dar-se’ls 
la impresSió que no se’ls abandona i ais que 
continúen dintre se’ls ha de rellevar de l’amargor

de votar quantitats que al servir per a ells ma- 
teixos sempre els semblaran excessives.

Aixi, doncs, fora conven’ient que una comissió 
composta per très companys que no pertanyin al 
Consell, sigui nomenada amb amplis poders éco
nomies, unicament i exclusiva pel que fa refe- 
rèneia al dit procés aixi com també que estigui 
facultada per a gestionar tot allò que els sembli, 
d’acord amb els interessats, per a conseguir la 
millor soluciô en bé dels nostres companys.

En una paraula, el Sindicat de Metges de Ca- 
talunya ha de piedejar de rie, no amb mires éco
nomiques restringides que puguin perjudicar als 
que per servir-nos sofreixen persecuciô de la Jus- 
ticia.”

Aquesta proposició s’aprova per aclamació en 
el sentit que es nomeni una Comissió integrada 
per très socis del Sindicat de Metges de Cata- 
lujnya amb poders àutònoms i concrets amb la fi
nalitat d’entendre i disposar i ordenar les gestions 
i despeses résultants del procés judicial a què 
està sotmesa la Junta Directiva del Sindicat, que 
ho fou de l’any 1923 i que està processada. En 
aquesta proposició el Dr. Andreu demana, i s’a
prova, que la Comissió la nomeni el Consell del 
Sindicat, per la qual cosa se l’autoritza, i que s’es- 
tableixi que els membres que la formin siguin re- 
sidents a Barcelona.

Es presenta una proposició presentada pel par
tit de Reus (la copient al final de la present actà) 
demanant que el Sindicat faci obligatori l’ingrés 
al Grup I de Vida de la Mutual Mèdica, de la 
mateixa manera que ho és el primer d’Invalidesa. 
El président fa constar que el Consell no ha tin- 
gut temps suficient per a estudiar aquesta pr'opo- 
siciô, en vista de lo qual l’Assemblea acorda que 
es prengui en consideradó la proposició i que 
s’estudiï per a portar-la a la propera Assemblea.

Seguint l’Ordre del dia s’acorda que es paguin 
vint pessetes de dietes, més les despeses de viat- 
ge, a tots els Delegats que han assistit a l’Assem
blea i que aquells que per raó de la seva llunyana 
residèneia hagin de desplaçar-se un dia abans 
tinguin dret a cobrar très dietes en lloc de les dues 
que corresponen pels dos dies que dura l’Assem
blea.

El Dr. Oms, de Santa Coloma de Famés, diu 
que en la Junta General ordinària de la Mutual 
Mèdica celebrada el dia d’avui s’ha acordat no- 
menar socis de mèrit als Drs. : Higini Sicari So
ler, Hermenegild Puig i Sais, Joaquim Abellô


